

流型科技股份有限公司

■ 負責人: 陳暐仁

■網址:www.logicart.com.tw

■ 地址:24159新北市三重區重新路5段609巷16號8樓

之7

■ 電話: 02-29992899

企業沿革

1993年 🌷 流亞科技成立

1994年 開發第一台LA所屬之染機控制器

₩ W 11 I I

與英國《Adaptive》公司合作『染色機中央 監控系統LA-SPC』

2009年 上海設立工廠

2013年 ● 代理美國『API YCS』及法國『CDB Optilab』

■ 産品

發表新世代『LA-828GL染色機控制器』

2014年 🌘 2014鄧白氏中小企業菁英1000選拔菁英獎

2015年 🌘 人才發展品質管理系統(TTQS)獲銅牌肯定

2017年 🧴 配合政府新南向政策加入亞太產業鏈結平台

2019年 🧴 流亞成立越南、孟加拉分公司

2020年 🌷 IDCC 智慧製造數據控制中心正式發表

主要產品

紡織染整智慧化總體解決方案(Total Solution)、智慧製造數據控制中心、粉體染料秤料系列、染料溶解輸送系列、染色助劑自動計量輸送系列、長車調液管理系列、化驗室計量試色系列、染色機控制器系列、軟體系列。

企業簡介

流亞科技由5位白手起家的工程師所創立,至今擁有近30年豐富的實務經驗,共同的使命即是「協助紡織印染業者作最智慧高效的生產決策」,一直以來以「學習、傳承、認真、團結」的企業文化和秉持著ISO「專業、品質、服務、創新」經營理念持續發展,在市場上超過七成adidas的上游供應商,皆已使用流亞的染整設備,流亞科技更是全球唯一能提供紡織染整節人主題。「下級和品質的堅持」以及「互相信任與與重」即是流亞的重要核心價值。公司陳董事長常自與重」即是流亞的重要核心價值。公司陳董事長常記理「一個人走得快,不如一群人走得遠」,也因藉此已數流亞團隊的協作能力更加完善、有效率,亦智慧製造整合解決方案的領頭羊」。

國際競爭力

- 一、企業產品與核心競爭力
 - (一) 滿足客戶需求客製化
 - (二) 獨步全球唯一Total Solution客戶交易成本最小化.
 - (三)全球在地化服務體系
- 二、紡織染整廠智慧製造策略伙伴
 - (一)紡織設備業「A-Team」計畫
 - (二) 建構生態系統平台
 - (三)新南向產業鏈結啟動的創新模式
- 三、整廠輸出(Turn-Key)

「一站式整廠輸出服務 One-Stop Turn Key」包含 從客戶的產能及設備規格規劃,到設備整合出口 輸出,更延伸到人力資源的培訓完整售後服務。

四、 研發實績與能量

台灣唯一同時通過工業局技術服務能量認證 AU1,AU2,AU3 的紡織自動化專家,從創立至 今累積全球研發新型發明專利達 40 多件。





Logic Art Automation Co., Ltd.

Owner: Tony Chen

■ Website: www.logicart.com.tw

Address: 8F-7, No. 16, Lane 609, Sec. 5, Chongxin Rd., Sanchong Dist., New Taipei City 24159

■ Tel: +886-2-29992899

Products and Solutions

Dye House Total Solution, Intelligent Data Control Center, Powder Dyestuff Weighing Management Range, Dyestuff Dissolving & Distribution Range, Liquid Chemical Dispensing Range, Continuous & Finishing Machines Dispensing Management, Laboratory Dispensing & Dyeing Systems Range, Dye Machine Controllers, Software



History

Logic Art Automation Co. Ltd. founded

Developed its first Dyeing machine controllers

2003 Tube-Free Automatic Laboratory Dispenser worldwide distribution and support agreement signed with

Datacolor

2005 Achieved ISO 9001

Entered agreement with Adaptive Controls to develop LA SPC Dye house management system

2009 Opened new manufacturing facility in Shanghai

Representation of Automation Partners Inc. (API USA) and CDB Optilab (France) commenced 2013

Won D&B Top 1000 Elite SME Award 2014

2015 Won TTQS Bronze Award

2017 Cooperated with the government's new southward policy to join the Asia-Pacific industrial chain platform.

2019 New subsidiary opened in Vietnam

New subsidiary opened in Bangladesh

Launched IDCC (Intelligent Data Control Center)

Introduction

Logic Art was founded by 5 engineers and has nearly 30 years of practical experience. The mission is to "help Textile Dyeing & Finishing Industry to make the most intelligent and efficient product decisions." Our company culture is "learning, inheriting, hardworking and teamwork", and we keep the ISO principle "Profession, Quality, Service, Creation".

Now, more than 70% of adidas' upstream suppliers have already used LA's dyeing equipment, and we're the only one who can offer Total Solution for Textile Dyeing & Finishing Industry in the world.

Customized innovation", "Persistence in service and quality" and "Trust & Respect" are the important core values of LA. CEO of LA, Tony Chen always said: "If you want to go fast, go alone. If you want to go far, go together.". Based on the concept, the collaboration ability of LA team is stronger day by day. We hope one day, Logic Art will become the Leader of smart dyeing Total Solution in Textile Dyeing & Finishing Industry.



五、 國際市場營運

針對不同國家的市場採取「合作夥伴」的經營模式,落實「在地化服務」的方針,台北總公司的角色即是整合所有研發、生產、行銷以及售後服務為一體,定訂「策略聯盟」借力使力的方式,打造 LA 品牌產品的競爭優勢。

營運管理

- 一、經營管理:流亞科技重視團隊協作,建立明確的組織架構,以每年經營會議制定的策略和計畫為行動主軸,藉由流暢的跨部門溝通會議,各部門主管被高度授權運作,充分發揮當責的執行力,使公司順利運作並達成營運目標。同時,公司看重教育訓練,讓員工與公司共同成長,秉持「一個人走得快、一群人走得遠」理念。
- 二、研發創新:研發策略以提升產品獨特性及市場競爭力布 局為主,並推動生產力4.0助力與效益加速產業結構優 化。
- 三、專業品質:公司的經營模式逐漸走向精實服務管理,強 調品牌經營同時,亦強調服務作業流程標準化,以維持 服務品質水準。

社會責任

- 一、 秉持人本精神,鼓勵員工提升自我價值
- 二、 根留台灣,落實企業社會責任關懷行動
 - (一) 徹底根留台灣,持續扶植台灣供應鏈廠商,並提供更多就業機會。
 - (二) 近期將購置上千坪土地興建廠房,也將賦税繳納給台灣,回饋社會。
 - (三) 支持政府政策,多方參與技術交流。



- (四)聘用身心障礙人士,希望同仁同理心 照顧弱勢,給予温暖。
- (五) 持續對社會有具體貢獻之相關事蹟。
 - 1. 台南 0206地震捐款
 - 2. 花蓮玉里安德啟智中心捐款
 - 3. 財團法人基督教芥菜種會-新莊愛心 育幼院捐款
 - 4. 財團法人一粒麥子社會福利慈善基 金會-捐贈物資
 - 5. 財團法人天主教會安德幼兒園捐款
 - 6. 新北市家扶中心扶助家庭親子一日 遊贊助
 - 7. 高雄市身心障礙團體聯合總會支持 贊助



綜合評語

- 一、 全球唯一擁有染整廠化驗室到工廠自動化整體解決方案之供應商,以自有品牌「LA」外銷至中國 大陸、印尼、越南、印度等50餘個國家,市場分散,海外市場穩健經營。
- 二、發展「LA智慧製造數據控制中心」,追求全球在地化服務品質一致化,並培育外籍學生回母國服務。
- 三、根留臺灣,以幸福企業為使命,鼓勵員工參與志工及公益活動,照顧弱勢及聘用身心障礙人士。





Export Competitiveness

I. LA products and Core competence
Customized to meet customer needs

The only Total Solution in the world to minimize transaction costs for customers

Global localization service system

II. Smart manufacturing partner for textile dyeing and finishing plants

A-Team Plan

Build an ecosystem platform

The innovative model initiated by the new southbound industrial chain

III. Whole Factory Export (Turn key) "One-Stop Turn key" includes complete after-sales service from customer's production capacity and equipment specification planning, to equipment integration export output, and even to human resources training.

IV. R&D energy

The only textile automation expert in Taiwan who has passed the technical service energy certification AU1, AU2, AU3 of Industrial Development Bureau at the same time. Since its establishment, it has accumulated more than 40 invention patents worldwide.

V. International market

LA Adopt a "partner" business model for markets in different countries and implementing the policy of "localized service", the role of Taipei head office is to integrate all R&D, production, marketing and after-sales services into one, and formulate a "strategic alliance" to create a competitive advantage for LA brand products.

Operation Management

I. Management: LA takes great importance to teamwork, establishes an organized structure, takes the strategies and plans formulated in the annual business meeting every year, and through smooth inter-departmental communication meetings, each department head is highly authorized to operate and give full play to the execution of their duties, to make the company operate smoothly and achieve annual goals. At the same time, the company values education, LA knows, "If you want to go fast, go alone. If you want to go far, go together." Allowing employees to grow with the company is what LA has always emphasized.



- II. R&D and Innovation: LA focuses on the R&D strategy is to enhance the uniqueness of products and the layout of market competitiveness, and promote the support and benefits of productivity 4.0 to accelerate industrial structure optimization
- III. Quality: The company's business model is gradually moving towards lean service management, emphasizing brand management while also emphasizing the standardization of service procedures to maintain service quality standards.

Social Responsibility

- I. Encourage the employee to develop the own value.
- II. Roots in Taiwan and implement the actions of the social responsibility.
 - (I) To support Taiwanese supplier chain and provide more job opportunities.
 - (II) Building the company's new factory in Taiwan and be responsible to pay taxes for giving back to the society.
 - (III) To support the government's policies and attend multi-party in technical exchanging activities.
 - (IV) Hiring the disabled people and expecting all the colleagues require the empathy as the same.
 - (V) Continue to make specific contributions to the society.



